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Protokół Nr VIII/07 
z przebiegu VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn 

odbytej w dniu 29 czerwca 2007 roku 
 
Na sesji obecnych było 13 radnych według zał�czonej listy obecno�ci. 
Nieobecni: J.Sidor, A.Terlecki 
Sesja rozpocz�ła si� o godzinie 12.00 i zako�czyła si� o godz.15.40 
 
Do punktu 1 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – Przewodnicz�cy Rady Gminy – dokonał otwarcia VIII zwyczajnej sesji 
Rady Gminy Lubiszyn, witaj�c radnych i przybyłych go�ci. 
Stwierdził, i� na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, wobec czego rada mo�e 
obradowa� i podejmowa� prawomocne uchwały. 
 
Do punktu 2 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił proponowany porz�dek obrad, który został jednogło�nie przyj�ty 
w ni�ej podanym brzmieniu: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Ustalenie porz�dku obrad. 
3. Spotkanie z przedstawicielem Starostwa Powiatowego w sprawie dróg powiatowych na 

terenie Gminy Lubiszyn. 
4. Sprawozdania za 2006 rok: 

a) Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie 
b) Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej w Lubiszynie 
c) Gminnej Biblioteki Publicznej w Lubiszynie 
d) Ochotniczych Stra�y Po�arnych 
e) o stanie bezpiecze�stwa i porz�dku publicznego na terenie Gminy Lubiszyn 
f) z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania Problemów 
Alkoholowych.  

5. Uzupełnienie składu osobowego komisji: 
a) Socjalno-Komunalnej 
b) Rolnictwa, Le�nictwa i Ochrony �rodowiska. 

6. Projekt uchwały w sprawie okre�lenia zasad gospodarowania nieruchomo�ciami 
stanowi�cymi własno�� Gminy Lubiszyn. 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2007-2012. 

8. Projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomo�ci gruntowej poło�onej w Gajewie ozn. nr 
ewid. 40/2. 

9. Projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia zmiany studium uwarunkowa� i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubiszyn. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyst�pienia Gminy Lubiszyn ze Zwi�zku Mi�dzygminnego 
„Odra-Warta”. 

11. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Lubiszyn nr VI/35/07 z dnia 
22 marca 2007r. w sprawie wydzier�awienia na okres powy�ej 3 lat lokalu u�ytkowego 
poło�onego w budynku nr 14 w Stawie, posadowionego na dz. oznaczonej nr ewid. 400/4 
o pow. 2335m2 oraz zwolnienia z obowi�zku przeprowadzenia przetargu na dzier�aw� 
tego lokalu. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Gminy Lubiszyn na rok 2007. 
13. Projekt uchwały w sprawie zmiany bud�etu Gminy Lubiszyn na rok 2007. 
14. Powołanie Zespołu do spraw przygotowania wyboru ławników. 
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15. Wprowadzenie zmian do Statutu Gminy Lubiszyn. 
16. Rozpatrzenie skargi na działanie Wójta Gminy Lubiszyn. 
17. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy mi�dzy sesjami. 
18. Sprawozdanie Przewodnicz�cego Rady Gminy z pracy mi�dzy sesjami. 
19. Przyj�cie protokołów z VI i VII sesji Rady Gminy. 
20. Interpelacje i wnioski radnych 
21. Wolne wnioski i informacje. 
22. Zamkni�cie obrad sesji. 
 
Do punktu 3 porz�dku obrad: 
E.Bielicka – p.o. Dyrektora PZD – Na terenie Gminy Lubiszyn na drogach nale��cych do 
Powiatu Gorzowskiego po okresie zimowym zostały przeprowadzone remonty cz�stkowe. Na 
terenie Gminy Lubiszyn mamy 76 kilometrów dróg powiatowych. Zostało wbudowane 57 ton 
masy bitumicznej na warto�� ok. 28 ty�.zł. Ponadto po okresie zimowym zostały 
wyremontowane pobocza, wykonano podcink� drzew. Na poboczu drogi Lubiszyn – Tarnów 
wbudowali�my rumosz w ilo�ci 40 ton. Teraz odbywa si� koszenie poboczy na terenie 
wszystkich gmin powiatu. Z tego wzgl�du, �e mamy tylko jeden zestaw do koszenia 
prosili�my o zło�enie ofert w poszczególnych gminach na koszenie poboczy i z Pa�stwa 
gminy wpłyn�ły 2 oferty, i najprawdopodobniej w przyszłym tygodniu podpiszemy umow� 
na koszenie.   
Powiatowy Zarz�d Dróg zło�ył wniosek o zwi�kszenie �rodków finansowych na drogi 
powiatowe na kwot� 590 ty�.zł. Zwi�kszono nasz bud�et o 200 ty�.zł. W tym wniosku s� 
zadania na terenie gminy Lubiszyn. To s� bie��ce remonty dróg powiatowych. Jest jedno 
wi�ksze zadanie – wykonanie powierzchniowego utrwalenia na drodze Lubiszyn-Tarnów. 
Chocia� na t� drog� mamy projekt, który mówi o przebudowie. Koszt tego utrwalenia 
wynosiłby 125 ty�.zł. W planie na 2007 rok były uj�te chodniki w miejscowo�ci Lubno. 
Zło�yli�my wniosek na to zadanie i jest on oczekuj�cy. Je�li otrzymamy decyzj� pozytywn� 
to trzeba b�dzie przygotowa� dokumentacj�. 
E.Le�niewski – S�siednie gminy kosiły pobocza ju� miesi�c temu. Wiadomo, �e w tym roku 
sezon letni jest du�o wcze�niej. Pani mówi o koszeniu poboczy, ale chodzi równie� o odrosty 
przy drzewach, kto to zrobi? Robili�my to wcze�niej własnymi �rodkami w ramach prac 
interwencyjnych. W tej chwili nie ma tego. Te odrosty s� tak du�e, �e stwarzaj� 
niebezpiecze�stwo z powodu ograniczonej widoczno�ci. Zwyczajowo jest przyj�te, �e kosicie 
w sierpniu i nie wierz�, �e zaczniecie kosi� za tydzie�. 
E.Bielicka – Nie powiedziałam, �e b�dziemy kosi� za tydzie� tylko, �e w przyszłym tygodniu 
zostanie podpisana umowa. 
E.Le�niewski – Drogi s� bardzo zaro�ni�te i trzeba to zrobi� jak najpr�dzej. 
E.Bielicka – Mamy 420 km dróg i jeden zestaw do koszenia poboczy. 
E.Le�niewski – Ale to Pani nie tłumaczy. Od 5 lat, co roku jest ta sama rozmowa. O czym 
my rozmawiamy? To ju� dawno powinno by� zrobione. 
E.Bielicka – Je�li chodzi o prace interwencyjne. Zgłaszali�my do PUP, aby w ramach 
przygotowania zawodowego wyszuka� ludzi z poszczególnych gmin. Mamy pracowników na 
terenie Bogda�ca i Kłodawy. Z Waszej gminy nie zgłosiła si� ani jedna osoba, nie ma 
ch�tnych do pracy. 
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S.Andrzejewski – Droga �ciechów- Gajewo-Mystki, chodziło o wyrównanie pobocza. Mam 
informacj� od Pani Dyrektor, �e w miejscowo�ci �ciechów zostało wyrównane pobocze a 
drogi remontowane s� zgodnie z harmonogramem i zostan� naprawione w terminie 
wiosennym. Nic nie zostało naprawione. Wiosna min�ła. Je�li chodzi o podcinanie gał�zi. 
Miało to by� usuni�te do 30 marca i frezowanie pni te� do 30 marca miało by� wykonane. 
Cz��ciowo zostały wyfrezowane tylko pnie. Kiedy to zostanie sko�czone? 
E.Bielicka – Je�li chodzi o podcink� i wycink� drzew to mog� one by� wycinane tylko w 
okresie jesienno-zimowym, kiedy nie ma okresu l�gowego ptaków. 
S.Andrzejewski – Pani napisała, �e pobocza s� wyrównane a nic nie zostało zrobione. 
E.Bielicka – Na pewno zostały wyrównane tylko ponownie zostały wybite. Tak samo jak 
dziury w nawierzchni na bie��co łatamy i b�dziemy łata�. 
S.Andrzejewski – Na tej drodze nic nie było zrobione. 
E.Le�niewski – Pani mówi o terminie wycinania drzew. Prosz� mi wytłumaczy�, dlaczego si� 
tak dzieje, Ze na S-3 s� w tym momencie wycinane drzewa? 
E.Bielicka – Nie wiem dlaczego tak si� dzieje na S-3. U nas nie b�d� wycinane. 
W.Zwieruho – W zadaniach inwestycyjnych powiatu była droga Lubiszyn – Tarnów. Teraz 
b�dzie nowy dywanik i to wszystko? Nie b�dzie podsypywania poboczy, nie b�dzie 
podnoszenia tej drogi? Rozumiem, �e to b�dzie tylko remont? 
E.Bielicka – Tak. 
W.Zwieruho – A temat jako inwestycja – przebudowa drogi? 
E.Bielicka – Ta inwestycja jest wpisana na lata 2008-2010. 
W.Zwieruho – 2 miesi�ce temu zadałem pytanie Panu Staro�cie, tu w Lubiszynie. Jaki biznes 
zrobiło Starostwo na wycince drzew topoli na odcinku Lubiszyn-Tarnów? Starosta obiecał, �e 
udzieli odpowiedzi i do tej pory jej nie udzielił. Czy Pani co� wiadomo na ten temat? 
E.Bielicka – Na wycink� drzew trzeba mie� �rodki i my tych �rodków nie mamy. Zgłosił si� 
wykonawca, który wyci�ł te drzewa w zamian za pozyskane drewno. 
W.Zwieruho – Prezydent miasta Gorzowa sprzedawał opał po 66 zł. Czy Dyrektor 
Powiatowego Zarz�du Dróg chocia� raz przejechał si� tymi drogami? Czy on ma �wiadomo�� 
jak one wygl�daj�? Prosz� Pani, na odcinku �ciechów – Staw s� dwa znaki. Pierwszy na 
skrzy�owaniu �ciechów-Staw-Gajewo, drugi w Smolinach. Pierwszy mówi, �e do My�liborza 
jest 12 km, a drugi w Smolinach te� mówi, �e jest 12 km. To znaczy, �e Wy tam nie je�dzicie, 
nie wiecie, co si� dzieje na Waszych drogach. 
D.Miłostan – Dzi�kuj�, �e przybyła Pani dzi� na nasze spotkanie. Z ubolewaniem musze 
powiedzie�, �e kilkakrotnie jako mieszkaniec prosiłem Pani poprzednika o wizytacj�, czy te� 
sprawdzenie tych dróg. Z Koleg� Radnym pisali�my interpelacj� odno�nie podcinki gał�zi i 
dostali�my odpowied�, �e te gał�zie zostan� podci�te do ko�ca marca. My to pismo 
zło�yli�my do pa�stwa 21.02.2007R.. Min�ł pewien czas i otrzymali�my odpowied�, �e to 
zostanie zrobione. Nie zostało to zrobione z ró�nych wzgl�dów. Tu jest takie tłumaczenie, �e 
nie zostało to zrobione, bo nie ma pieni�dzy. Przyjmujemy to do wiadomo�ci. Tylko 
chciałbym Pa�stwa przestrzec, �e naprawd� te gał�zie zalegaj�, gdzie jad�ce 2 samochody 
ci��arowe nie mog� si� wymin��. Cz�sto dochodzi do uszkodze� zewn�trznych lusterek. 
Chyba musi doj�� do jakiego� wypadku �eby zaj�ły si� tym inne słu�by, które zobliguj� 
Pa�stwa do wykonania tych prac. Chciałbym Pani� wyczuli� na ten aspekt, tak jak powiedział 
Pan Radny Le�niewski, to naprawd� nie s� �arty. Te odrosty drzew i wysoka trawa na 
poboczach powoduj� niebezpiecze�stwo. Nie wida� nadje�d�aj�cego samochodu. Te jezdnie 
s� w�skie. Przestrzegam jeszcze raz, �eby nie doszło do jakiego� wypadku. 
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J.Obara – B�dzie podpisana umowa na koszenie traw. Jak to b�dzie si� odbywało? Czy 
sołectwa b�d� zgłasza� potrzeby, czy starostwo samo b�dzie wybierało drogi? 
E.Bielicka – B�d� wykaszane wszystkie pobocza przy drogach powiatowych na szeroko�ci 1 
metra. 
S.Dudziak – Na ul.Dworcowej w Lubiszynie mamy garb. Gdy przeje�d�aj� samochody 
ci��arowe wyst�puj� drgania, co powoduje p�kni�cia budynków. 100 metrów dalej jest 
znowu du�e zagł�bienie w jezdni. Prosiłbym, aby te dwie rzeczy jak najszybciej poprawi�. 
Mieszka�cy mi zgłaszaj�, �e p�kaj� �ciany budynków. 
I.�yli�ski – �cie�ka rowerowa na trasie Baczyna-Marwice została rozpocz�ta 5 lat temu i na 
dzi� kto� o tym zapomniał. 
E.Bielicka – Jeste�my na etapie opracowywania koncepcji. 
D.Miłostan – Kolega pyta o to, poniewa� jeste�my na etapie tworzenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego. Je�li Pa�stwo opracowujecie tak� koncepcj� to chcieliby�my mie� na ten 
temat informacj�, bo mo�e udałoby si� nam wspólnie to zrobi� w ramach porozumienia. 
Prosimy wi�c o informacj�, na jakim to jest etapie. 
M.Grabarczyk – Na odcinku od krajowej trójki do �ciechówka trzeba byłoby poprawi� 
pobocze. S� tam du�e dziury. W tym momencie mo�na tylko poprawi� pobocze, a za rok 
trzeba ju� b�dzie naprawia� drog�. 
M.Mołodciak – Jak sobie Pa�stwo przypominacie to par� sesji do tyłu informowałem 
pa�stwa, �e po raz pierwszy ten Zarz�d i Pan Starosta wyst�pił do Wójtów Gmin, aby 
wskazano najpilniejsze potrzeby do wykonania na drogach powiatowych. Pan Wójt przesłał 
tak� informacj�. Zarz�d sporz�dził pewien harmonogram na cał� kadencj�, oczywi�cie o ile 
dotrwamy jako Powiat do ko�ca kadencji, bo takie s� fakty. Pani Dyrektor nie wspomniała, �e 
ubezpieczyciel odmawia nam ubezpieczenia dróg w niektórych miejscach. Trzeba tam 
wchodzi� i remontowa�, bo b�dzie odpowiadał bezpo�rednio Starosta w razie jakiego� 
nieszcz��cia, czy wypadku. Sprawa szpitala w Kostrzynie tak si� skomplikowała, �e 
praktycznie stoimy pod znakiem zapytania, czy nie dojdzie do ewakuacji. Je�eli do tego 
dojdzie to praktycznie b�dzie fizyczna likwidacja, a to równa si� z tym, �e jest zako�czony 
proces restrukturyzacji i przej�cie długu. Na dzie� dzisiejszy jest to ju� kwota 63 mln.zł.  
W zwi�zku z tym przewidywany scenariusz dla dróg powiatowych jest wiadomy i nie trzeba 
Pa�stwu tego przedstawia�. 
J.Obara – Jak wiemy jest modernizowana jezdnia ul.Osiedlowej w Baczynie. Jest to droga 
powiatowa. Mam pro�b�, aby zwi�kszy� zainteresowanie tym. Dlaczego?  Poniewa� ostatni 
tam była kładziona druga cz��� asfaltu, wyci�to dziury i wydawało mi si�, �e to na drugi 
dzie� b�dzie zrobione, a te dziury zostały. Przez tydzie� droga była zablokowana. Prosiłbym 
o zainteresowanie si� tymi pracami. 
M.Mołodciak – Trudno chyba ingerowa� w wykonawc�. Jest taki a nie inny. 
E.Bielicka – Je�eli te dziury s� wyci�te to taka jest widocznie potrzeba i technologia prac. 
E.Le�niewski – Chciałbym zapyta� Pana Wiceprzewodnicz�cego Rady Powiatu. Pan 
powiedział, �e ewakuacja szpitala w Kostrzynie jest jednoznaczna z jego fizyczna likwidacj�, 
a jakie konsekwencje w zwi�zku z tym s� dla Powiatu? To zadłu�enie Powiatu przekracza 
60% i co si� dzieje dalej? 
M.Mołodciak – Na dzie� dzisiejszy zadłu�enie Powiatu jest 60.5%. Je�li przejmiemy te długi 
to b�dzie 250%. Jakie konsekwencje? Komisarz. Jestem radnym drug� kadencj�, przez 4 lata 
tu przyje�d�ałem. Nie ten Zarz�d doprowadził do takiego zadłu�enia. Niestety zastali�my taki 
stan. Próbuje si� to rozwi�za� ró�nymi sposobami. Na dzie� dzisiejszy tragedia polega na 
tym, �e komornik widz�c, �e wszystko idzie w dobrym kierunku, zaj�ł w 100% konto.  
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Na dzie� dzisiejszy nie ma mo�liwo�ci finansowania. Protest, jaki odbył si� w Słubicach we 
wtorek miał zmi�kczy� serce komornika, bo on działa zgodnie z prawem, jednak podziałało to 
w drug� stron�. Podzi�kował, wyprosił piel�gniarki i powiedział, �e nie ma o czym 
rozmawia�. Do pewnego momentu miał to serce, ale widz�c, �e wyznaczona data 
przekształcenia na 1 wrze�nia jest na tyle realna, �e nie b�dzie miał z czego �ci�ga�, to siadł 
na wszystko po to, �eby jeszcze co� zabra�. Powiat nie ma fizycznej mo�liwo�ci dotowania.  
2 mln.zł. le�y w S�dzie w Słubicach zamro�one. Gdyby, chocia� połow� tych �rodków 
uwolni� to jest jaka� realna szansa, �eby dotrwa� i zacz�� od zera i my�le� przede wszystkim 
o drogach. Skupi� si� na tym i remontowa�, bo to przede wszystkim interesuje ludzi. Taka 
jest na dzie� dzisiejszy rzeczywisto��. Od kiedy Pani E.Bielicka pełni obowi�zki Dyrektora 
PZD zrobiono o wiele wi�cej na drogach ni� za poprzedników. 
 
Przewodnicz�cy Rady Gminy ogłosił przerw� w obradach od godz.13.20 do godz. 13.30 
 
Do punktu 4a porz�dku obrad: 
E.Le�niewski – Komisja Rolnictwa, Le�nictwa i Ochrony �rodowiska opiniuje pozytywnie 
przedło�one sprawozdanie z jedna uwag�. Kierownik chce zakupi� spycharko-kopark�. Je�li 
ma ju� kupowa� to co� dobrego, np. katapilar  chocia�by za 100 ty�.zł. 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (10 „za”, 3 „wstrzymuj�ce si�”) sprawozdanie z 
działalno�ci Zakładu Usług Komunalnych w Lubiszynie za 2006 rok. 
 
Do punktu 4 b porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedło�onego sprawozdanie 
Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej. 
J.Obara – Czy dotarł wniosek z Komisji Socjalno-Komunalnej w sprawie przygotowania 
informacji, co do mo�liwo�ci uzyskania pomocy z opieki? 
E.Najduk – W chwili obecnej jest przygotowywana broszurka na ten temat. 
E.Le�niewski – Rozmawiali�my kiedy� odno�nie pomocy w dostarczaniu �ywno�ci. 
E.Najduk – Chodzi o �ywno�� z Banku 	ywno�ci? 
E.Le�niewski – Tak. Wcze�niej było du�o szumu, a teraz przez okres 7 miesi�cy w naszym 
rejonie nic si� nie robi. 
E.Najduk – Za wiele tu od nas nie zale�y. Podpisuje si� umow� z Pani�, która prowadzi 
Regionalny Bank 	ywno�ci w Gorzowie. Teraz tylko chyba Pan Dudziak ma podpisan� tak� 
umow� na odbiór tej �ywno�ci. W Lubiszynie jest Pani zatrudniona w ramach prac 
społecznie-u�ytecznych, która t� �ywno�� dystrybuuje. W ubiegłym roku było bardzo du�o tej 
�ywno�ci. W tym roku jest inaczej. Wi�kszo�� tych artykułów idzie do szkół, a tu jest mało 
tej �ywno�ci dostarczane. To nie zale�y od nas, tylko od tej Pani, która prowadzi Regionalny 
Bank 	ywno�ci. 
E.Le�niewski – Rozmawiałem z Ksi�dzem Dziekanem w Szczecinie. Jest mo�liwo�� 
powołania Caritasu. Kto� musiałby si� tego podj��. 
E.Najduk – Ale to nie my. 
E.Le�niewski – Wy jeste�cie komórk�, która t� pomoc organizuje. 
T.Piotrowski – Ani Urz�d Gminy, ani GOPS nie jest zobowi�zany do powołania Caritasu. 
Jest to organizacja społeczna, ko�cielna i to zale�y od Proboszcza i Radu Parafialnej. 
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E.Le�niewski – Podejm� si� sam tej organizacji. Wspólnie z Sołtysami ze Stawu i Podlesia 
my�l�, �e w krótkim czasie to załatwimy. 
Je�li chodzi o prace społecznie-u�yteczne, wyszła taka sytuacja, �e skierowała Pani do mnie 2 
osoby i miałem z tego powodu problem. Jedn� wycofałem. Nie chciałbym mie� takich 
sytuacji, �e na Kozinach s� 2 osoby na �wietlicy. To jest absurdalne poci�gni�cie. 
E.Najduk – Rozmawiali�my na ten temat telefonicznie i Pan mówił, �e s� 2 ch�tne. 
E.Le�niewski – Jak mo�na w Kozinach, gdzie jest 9 dzieci, zatrudni� 2 panie do pilnowania. 
E.Najduk – Nie musiały by� jednocze�nie. Mogłyby si� zmienia� i �wietlica mogłaby działa� 
4 godziny dziennie a nie 2. Byłoby wi�cej zaj�� dla dzieci. 
J.Obara – Je�li mi proponuje si� osoby, a nie mam takiej potrzeby to odsyłam. 
W sprawozdaniu jest napisane, �e było zorganizowane spotkanie wigilijne dla osób 
niepełnosprawnych, samotnych i chorych. To spotkanie było robione przez Caritas �ciechów i 
Lubiszyn. Czy to dotyczyło tylko tych miejscowo�ci? 
E.Najduk – Były to osoby z terenu działania tych Caritasów, a wi�c �ciechów, �ciechówek, 
Chłopiny, Jastrz�biec, Lubiszyn, Brze�no, Tarnów. 
 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (11 „za”, 2 „wstrzymuj�ce si�”) sprawozdanie z 
działalno�ci Gminnego O�rodka Pomocy Społecznej za 2006 rok. 
Do punktu 4c porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedło�onego 
sprawozdania. 
J.Obara – Dla mnie ta informacja jest pobie�na. Chciałbym wiedzie� ilu czytelników jest w 
Baczynie? 
E.Brzozowska-Czwarno – W tej chwili nie jestem w stanie udzieli� takiej informacji. 
Przygotuj� Panu odpowied� na pi�mie. 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (10 „za”, 3 „wstrzymuj�ce si�”) sprawozdanie z 
działalno�ci Gminnej Biblioteki publicznej w Lubiszynie za 2006 rok. 
 
Do punktu 4d porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedło�onego 
sprawozdania. 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (12 „za”, 1 „wstrzymuj�cy si�”) sprawozdanie z 
działalno�ci Ochotniczych Stra�y Po�arnych za 2006 rok. 
 
Do punktu 4e porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedło�onego 
sprawozdania. 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (12 „za”, 1 „wstrzymuj�cy si�”) informacj� o stanie 
bezpiecze�stwa i porz�dku publicznego na terenie Gminy Lubiszyn w 2006 roku. 
 
Do punktu 4f porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedło�onego 
sprawozdania. 
Radni przyj�li wi�kszo�ci� głosów (12 „za”, 1 „wstrzymuj�cy si�”) sprawozdanie z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwi�zywania problemów Alkoholowych. 
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Do punktu 5 porz�dku obrad: 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła uchwał� Nr VIII/46/07 w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Socjalno Komunalnej, której członkiem został Pan Stanisław Czarnecki. 
 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła uchwał� Nr VIII/47/07 w sprawie uzupełnienia składu 
osobowego Komisji Rolnictwa, Le�nictwa i Ochrony �rodowiska, której członkiem został 
Pan Stanisław Czarnecki. 
 
Do punktu 6 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie okre�lenia zasad gospodarowania 
nieruchomo�ciami stanowi�cymi własno�� Gminy Lubiszyn. 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedstawionego projektu 
uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/48/2007. 
 
Do punktu 7 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Lubiszyn na lata 2007-2012. 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedstawionego projektu 
uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/49/2007. 
 
Do punktu 8 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomo�ci gruntowej 
poło�onej w Gajewie ozn. nr ewid. 40/2. 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedstawionego projektu 
uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/50/2007. 
 
Do punktu 9 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyst�pienia do sporz�dzenia 
zmiany studium uwarunkowa� i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Lubiszyn. 
D.Miłostan – Komisja Bud�etu i Spraw Gospodarczych pozytywnie opiniuje przedstawiony 
projekt uchwały. 
Rada Gminy wi�kszo�ci� głosów (12 „za”, 1 „wstrzymuj�cy si�”) podj�ła w/w uchwał� Nr 
VIII/51/2007. 
 
Do punktu 10 porz�dku obrad: 
J.Malinowski - przedstawił projekt uchwały w sprawie wyst�pienia Gminy Lubiszyn ze 
Zwi�zku Mi�dzygminnego „Odra-Warta”. 
D.Miłostan – Komisja Bud�etu i Spraw Gospodarczych pozytywnie opiniuje przedstawiony 
projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/52/2007. 
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Do punktu 11 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy 
Lubiszyn nr VI/35/07 z dnia 22 marca 2007r. w sprawie wydzier�awienia na okres powy�ej 3 
lat lokalu u�ytkowego poło�onego w budynku nr 14 w Stawie, posadowionego na dz. 
oznaczonej nr ewid. 400/4 o pow. 2335m2 oraz zwolnienia z obowi�zku przeprowadzenia 
przetargu na dzier�aw� tego lokalu. 
W.Zwieruho – Komisja Socjalno-Komunalna wnosi o przyj�cie przedstawionego projektu 
uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/53/2007. 
 
Do punktu 12 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w bud�ecie Gminy Lubiszyn 
na rok 2007. 
D.Miłostan – Komisja Bud�etu i Spraw Gospodarczych pozytywnie opiniuje przedstawiony 
projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/54/2007. 
 
Do punktu 13 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian bud�etu Gminy Lubiszyn na 
rok 2007. 
D.Miłostan – Komisja Bud�etu i Spraw Gospodarczych pozytywnie opiniuje przedstawiony 
projekt uchwały. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/55/2007. 
 
Do punktu 14 porz�dku obrad: 
Rada Gminy (uchwała Nr VIII/56/2007) jednogło�nie powołała zespół do spraw 
przygotowania wyboru ławników, w którego skład weszli: 
1. Maria Grabarczyk 
2. Sylwester Andrzejewski 
3. Katarzyna Wi�niewska 
 
Do punktu 15 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy Lubiszyn. 
Rada Gminy jednogło�nie podj�ła w/w uchwał� Nr VIII/57/2007. 
 
Do punktu 16 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił skarg� Pana Andrzeja Wojcieszy�skiego na działanie Wójta 
Gminy (stanowi zał�cznik). 
H.Wi�niewski – Wpłyn�ła skarga na działalno�� Wójta Gminy. Sytuacja prawna tej�e skargi 
nie jest jasna. Dlaczego? W statucie brak zapisu, kto ma t� skarg� rozpatrywa�. W ustawie 
powiada si�, �e Rada Gminy sprawuje nadzór nad działalno�ci� Wójta. Jest to bezsporne i 
oczywiste. Ale w tej�e sprawie istnieje uchwała z roku 2002, która powiada, �e wszelkie 
uprawnienia z tytułu Kodeksu pracy nad Wójtem Gminy sprawuje Przewodnicz�cy Rady 
Gminy. Ta uchwała obowi�zuje i ma aktualne brzmienie. W poprawkach do statutu jest to 
przepisane. Jak b�dzie zatwierdzony statut to na podstawie tej poprawki w przyszło�ci 
b�dziemy rozpatrywali skargi na podstawie statutu.  
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W zwi�zku z tym Przewodnicz�cy Rady gminy ma tak� kompetencj� w tej sprawie by zaj�� 
stanowisko w zakresie kar porz�dkowych wobec Pana Wójta. 
T.Piotrowski – Pan Wojcieszy�ski jest mieszka�cem Baczyny. Jest to trudna sprawa. 
Przyznaj�, �e odpowied� nie została udzielona w terminie. To jest moja wina. Odpowied� 
została udzielona w pó�niejszym terminie. Pan Wojcieszy�ski wyst�pił o zaj�cie stanowiska 
w sprawie, która dotyczy zalewania przez wody opadowe posesji w Baczynie na Osiedlu 
Sportowym. Pan Wojcieszy�ski zwraca si� z pro�b� o wybudowanie zbiornika retencyjnego 
na działce ANR. Jak jako Urz�d gminy mo�emy budowa� zbiorniki retencyjne na działce 
ANR? 	eby dotrze� do Pana Jabło�skiego i porozmawia� na ten temat jak ten problem 
rozwi�za� zaj�ło mi troch� czasu. 
Wójt przedstawił odpowied� jaka została wystosowana do Pana A.Wojcieszy�skiego w tej 
sprawie (stanowi zał�cznik). 
J.Malinowski – Zgodnie z uchwał� Rady Gminy zwracam uwag� Panu Wójtowie, �eby na 
przyszło�� przestrzega� terminów i my�l�, �e to jest pierwsza i ostatnia taka przykra sprawa w 
naszej kadencji. 
 
Do punktu 17 porz�dku obrad: 
T.Piotrowski – przedstawił sprawozdanie z pracy mi�dzy sesjami (stanowi zał�cznik). 
 
Do punktu 18 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – przedstawił sprawozdanie z pracy mi�dzy sesjami (stanowi zał�cznik). 
 
Do punktu 19 porz�dku obrad: 
Rada Gminy jednogło�nie przyj�ła protokoły z przebiegu obrad VI i VII sesji. 
 
Do punktu 20 porz�dku obrad: 
W.Zwieruho – Odbyłem kilka spotka� w miejscowo�ciach: Tarnów, Brze�no i Lubiszyn i 
mam dzi� wst�pnie przygotowane wnioski do WPI. Czy przedło�y� je na pi�mie? 
T.Piotrowski – Tak. 
J.Obara – Proponuj� pozostawi� te wszystkie spostrze�enia na komisj�. Cała rada usi�dzie i 
b�dziemy nad tym dyskutowa�. 
W.Zwieruho – Po to zostałem wybrany radnym, aby załatwi� pewne sprawy. Nie 
dyskutowa� o tym, czy inni by to chcieli, czy nie. To s� sprawy tak powa�ne, �e ja je 
przedstawi� i jestem zobowi�zany do ich realizowania wcze�niej, czy pó�niej. Nie mówi� o 
roku 2008, bo by� mo�e nie da rady tego zrealizowa�, ale w latach nast�pnych b�dzie to 
musiało by� realizowane. 
D.Miłostan – Ma Pan racj�, zostali�my wybrani przez społecze�stwo aby�my realizowali 
pewne zało�enia i cele, które postawimy przed sob�. Dlatego prosz�, aby wnioski Pa�stwa, 
czy Rad Sołeckich przekazywa� do Komisji Bud�etowej, bo my chcemy wypracowa� taki 
syntetyczny Wieloletni Plan Inwestycyjny. Chcieliby�my si� spotka� jako komisja przy 
udziale Pa�stwa Radnych i Sołtysów, aby przedyskutowa� WPI, �eby nie robi� czego� za 
plecami. Trzeba równie� spotka� si� z mieszka�cami na zebraniach wiejskich. Prosz�, wi�c 
spokojnie poczeka�, my tym tematem si� zajmiemy. 
J.Malinowski – przedstawił interpelacje radnych G.Banasiak i S.Andrzejewskiego oraz 
odpowied� ( stanowi� zał�cznik). 
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S.Andrzejewski – Odnios� si� do punktu 2 odno�nie zmiany lekarza w o�rodku zdrowia w 
�ciechowie. Pan D.Niekrewicz – Zast�pca Wójta na pewno nie prowadził wizji lokalnej czy 
wywiadu �rodowiskowego ze społeczno�ci� �ciechowa, �ciechówka czy Jastrz�bca, �eby 
mógł powiedzie�, �e te osoby s� zadowolone z prowadzonych usług medycznych w 
�ciechowie. Wiem, �e tak nie jest. Nie ma takich wypowiedzi ludzi, którzy tam si� lecz�.  
Do punktu 1 – nie chodziło nam o zamontowanie dodatkowych opraw tylko o całonocne 
o�wietlenie tego skrzy�owania. 
T.Piotrowski – Nie ma mo�liwo�ci zrobienia całodobowego o�wietlenia tylko na 
skrzy�owaniu. 
G.Banasiak – Panie Wójcie, przy sali była lampa, która wła�nie �wieciła cał� noc. Nie wiem, 
co si� tam stało, �e ona w tej chwili nie �wieci. 
T.Piotrowski – Odpowiadam tak, jak mi odpowiedzieli energetycy. Natomiast odno�nie 
sonda�u, ani Wójt, ani Zast�pca nie robimy takiego sonda�u. Sonda� robi� pracownicy 
GOPS-u, którzy s� w terenie. Odno�nie Pani Zamuły jak z ka�dym innym lekarzem, jednemu 
si� podoba, innemu nie. Odpowied� jest taka, po prostu nie ma lekarza, który by na ten teren 
przyszedł. Nie ma ch�tnego lekarza i prawdopodobnie nie b�dzie. Ja nie mam na to wpływu. 
Eskulap szuka lekarza. 
S.Dudziak – Jak to si� ma w tym układzie do planowanej inwestycji remontu tego o�rodka? 
Je�eli faktycznie jest tak, jak Pan mówi, �e jest problem z lekarzem. Zaplanowano 289 ty�.zł. 
na remont o�rodka w �ciechowie. 
T.Piotrowski – Remont o�rodka w �ciechowie planowany jest na 2008-2009 rok. Czy b�dzie, 
zobaczymy. W Stawie trzeba zrobi� dlatego, �e tam lekarz by dojechał ewentualnie z 
My�liborza. Tam musi by� o�rodek zdrowia, bo to jest enklawa. Tam nie ma innego wyj�cia. 
S.Andrzejewski – Dlaczego nie mo�e by� w �ciechowie? 
T.Piotrowski – Nie ma lekarza. 
S.Andrzejewski – Te� mo�e dojecha�. 
T.Piotrowski – To prosz� znale�� lekarza, który podpisze umow� z jak�� firm�, która by 
obsługiwała �ciechów. 
S.Andrzejewski – Czy mo�na uzyska� kontakt z doktorem Jaroszem? 
T.Piotrowski – W ka�dej chwili na ul. Gwia�dzistej w Gorzowie mo�na tam pojecha� i 
rozmawia�. 
Doktor Jarosz jest szefem firmy Eskulap i ma podpisana umow� z Gmin� Lubiszyn. Sprawa 
wygl�da troch� tragicznie, z tym �e doktor Jarosz po ostatniej rozmowie stwierdził, �e mo�e 
kto� si� znajdzie. 
J.Obara – Pytanie do radnego S.Andrzejewskiego. Czy mieszka�cy s� informowani, �e jest 
taka sytuacja, �e jest problem z lekarzem? 
S.Andrzejewski – Otrzymałem odpowied� i przeka�� j� mieszka�com. 
J.Obara – Pan Wójt  powinien wyst�pi� z zapytaniem do Eskulapu, czy s� w stanie znale�� 
lekarza, bo planujemy inwestycj�. Bo my wyremontujemy obiekt za 290 ty�.zł. i oka�e si�, �e 
nie ma lekarza. 
W.Zwieruho – Jest stanowisko Komisji Socjalno-Komunalnej odno�nie dalszej działalno�ci 
o�rodka zdrowia w �ciechowie. Opinia jest taka, �eby ten o�rodek wyremontowa� i �eby go 
pozostawi�. 
D.Miłostan – Posiadam informacj� od Zast�pcy Wójta, i� w tym o�rodku jest zarejestrowane 
700 osób, z tego ¾ to osoby powy�ej 50 roku �ycia. 
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H.Wi�niewski – Chciałbym doradzi� Pa�stwu w tej sprawie. Dobijacie si� do doktora Jarosza 
do Gorzowa. Firma Eskulap �wiadczy usługi poprzez swoich lekarzy, którzy nie maj� 
kwalifikacji lekarza rodzinnego, nie maj� licencji. Uwa�am, �e trzeba szuka� na terenie 
My�liborza lekarza, który ma licencj� lekarza rodzinnego lub firm� medyczn�, która przy�le 
lekarza. Po co kogo� ci�gn�� z Gorzowa gdzie jest 70 km do Stawu, kiedy ze Stawu do 
My�liborza jest 5 km. Proponuj� skierowa� zapytanie do My�liborza. 
S.Andrzejewski – Rozumiem, �e Pan Wójt wyst�pi do My�liborza z takim zapytaniem? 
T.Piotrowski – O�rodek Zdrowia w �ciechowie b�dzie. Jak nie znajdzie si� lekarz to 
poprosz� swoich kolegów lekarzy, którzy b�d� obsługiwa� �ciechów. 
 
Do punktu 21 porz�dku obrad: 
J.Obara- Na Kol.Północnej s� rodziny, które nie maj� wody. Otrzymałem odpowied�, ale 
ona mnie nie zadowala, bo pisze si� tu o kosztach itd., a na ko�cu pisze si�, �e dalej b�dzie si� 
nad tym pracowa�. Czy co� jest robione w tej kwestii? Chodzi o zaopatrzenie tych 
mieszka�ców  w wod�. 
Czy nowi sołtysi zostali poinformowani, �e mog� otrzyma� legitymacje? 
T.Piotrowski – Panie Obara, prosz� zapyta� si� tych ludzi, oni wszystko wiedz�. Z tego, co 
słysz� ju� dawno Pan z nimi nie rozmawiał. Byłem tam osobi�cie, rozmawiałem z nimi. 
Mamy prawie rozwi�zany problem wody. To jest sprawa sprzed pół roku. W tej chwili poszło 
pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i b�dzie prawdopodobnie to wszystko 
pozytywnie załatwione dlatego, �e Pan Dzwonkowski b�dzie wywłaszczony, natomiast Pani 
Kołaczyk b�dzie przemieszczona. Dla niej GDDK wybuduje mieszkanie i problem wody 
b�dzie rozwi�zany. 
Je�li chodzi o legitymacje sołtysów to w tej chwili nie jestem w stanie na to pytanie 
odpowiedzie�. Wy�lemy jednak tak� informacj� do sołtysów. 
S.Dudziak – Nie wszyscy sołtysi potrzebuj� legitymacji. Mi ona nie jest do niczego 
potrzebna. Komu jest potrzebna niech si� zgłosi. 
D.Miłostan – Chciałbym na r�ce Pana Wójta zło�y� serdeczne podzi�kowanie, s�dz� �e nie 
tylko w moim imieniu, ale te� kole�anek i kolegów radnych, za zorganizowanie pi�knej 
imprezy, jak� była Palinocka, która si� odbyła kilka dni temu w Lubiszynie. Chciałbym 
równie� zło�y� serdeczne podzi�kowanie na r�ce Pana Wójta dla Pa� od pozyskiwania 
�rodków zewn�trznych, które wykonały du�� prac�, a tak�e chciałbym zło�y� na r�ce Pana 
Przewodnicz�cego rady gminy tak� uwag�, �eby�my jako radni w przyszło�ci bardziej 
aktywnie brali udział w tego typu imprezach. 
J.Malinowski – W przyszło�ci pewne niedoci�gni�cia b�d� załatwione i zrobimy to lepiej. 
T.Piotrowski – B�dzie to impreza cykliczna. Trudno, �eby na pierwszej imprezie wszystko 
było udane. Sam widziałem wiele niedoci�gni��. Jednak było bardzo fajnie. Chwalili nas 
dookoła. Odno�nie radnych. My�l�, �e skoro organizuje to Gmina, to tak jakby Rada w tym 
uczestniczyła. Chciałbym poinformowa�, i� w dniu 14.07.2007r. w sobot� Koło Łowieckie 
Szarak przy współudziale Gminy organizuje imprez� dla mieszka�ców. 
J.Legezi�ski – Gdzie w tym roku b�d� do�ynki? 
T.Piotrowski – Nie ma jeszcze decyzji na 100%, ale wszystko wskazuje na to, �e najlepszym 
miejscem jest jednak boisko w Lubiszynie. Dlaczego? Dlatego, �e w Stawie jest problem z 
energi�, z dowiezieniem podestu. Jest to na ko�cu gminy, niewygodny dojazd dla 
mieszka�ców np. z Baczyny. Lubiszyn jest takim �rodkiem gminy. Z praktycznego punktu 
widzenia jest to najkorzystniejsza lokalizacja, Wszystko jest zabezpieczone i blisko. 
Przymierzamy si� pod koniec sierpnia do tego. Proponuj� termin 25.08.2007r. 
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M.Mołodciak – Do�ynki Powiatowe b�d� na terenie Gminy Kłodawa w miejscowo�ci Ło�no 
06.09.2007r. Na terenie Gminy Kłodawa jest tak praktykowane, i� do�ynki gminne 
organizowane s� corocznie w innej miejscowo�ci. Jest to dobre, bo przy okazji do�ynek co� 
wi�cej si� w takiej miejscowo�ci zrobi, chocia�by 2-3 oprawy o�wietleniowe. 
J.Obara – PWiK pobiera tzw. opłaty za warunki w kwocie 200zł. Czy gmina wie co� na ten 
temat? Dla mnie jest to co� niezrozumiałego. Skro wła�cicielem jest Gmina, administruje 
PWiK, a jest uchwała Zarz�du PWiK o opłatach. 
T.Piotrowski – Wczoraj rozmawiałem w Lubnie z Prezesem PWiK na temat tych 200zł. W 
Lubnie ustalili�my wst�pnie, �e b�dzie to cena ok. 100zł. Je�li chodzi o Baczyn� nie 
wiedziałem, �e s� pobierane opłaty 200zł. Je�eli s� takowe opłaty pobierane to zostan� one 
zmniejszone dlatego, �e pracownik wysyłany przez PWiK pobiera 45zł. od zrobienia 
projektu. S� to pieni�dze raczej za dojazd. Licz�c, �e przyjedzie do jednego te koszty rosn�. 
W zwi�zku z tym, �e powiedziałem Panu Prezesowi, �e te koszty s� zbyt wysokie, ustalili�my 
takie post�powanie. PWiK robi projekt, pobiera jednorazowa 45zł. przy zało�eniu, �e 
dziennie obsłu�y 5 osób i to si� na te 5 osób rozło�y. Natomiast zało�enie licznika wykona 
ZUK i pobierze opłat�, na pewno nie 200zł. a ok. 75 zł. 
J.Obara – Rozumiem, �e Urz�d Gminy przyjmuje te warunki zawarte w uchwale PWiK? 
T.Piotrowski – Te warunki przyjm� po spotkaniu z Prezesem PWiK, na które umówiłem si� 
na 4 lipca 2007r. Ustalimy cennik usług na podł�czenie podliczników. Po spotkaniu z 
Prezesem Kaczmarkiem udziel� odpowiedzi. 
B.Pampuchowicz – Zupełnie inna sytuacja jest w m.Baczyna i Marwice, a zupełnie inna w 
m.Lubno. W Lubnie sie� wodoci�gowa jest zarz�dzana przez ZUK, natomiast w Baczynie i 
Marwicach sie� jest oddana w administrowanie PWiK. Poprzednie władze podpisały w tej 
sprawie umow� z PWiK i oni wykonuj� swoje czynno�ci. 
W.Zwieruho – Do kiedy jest wa�na ta umowa? 
B.Pampuchowicz – Ta umowa została podpisana w ubiegłym roku i jest wa�na do ko�ca 
2009 roku. 
W.Zwieruho – Czy jest jaka� sugestia ze strony Pana Wójta, �e to powróci, �eby zarabia� na 
tej naszej wodzie? 
B.Pampuchowicz – Sugestia i dobra wola to jest jedna strona, a przewidywany zwrot 
kosztów wynikaj�cy z wycofania si� z tej umowy to jest druga strona. 
J.Obara – Chodzi o to, �e wła�ciciel nie wie nic, co dzieje si� na jego terenie. 
T.Piotrowski – Urz�d Gminy oddał w zarz�dzanie dla PWiK sie� wodoci�gowo-
kanalizacyjn� w Baczynie i Marwicach i nikt z nas nie ma prawa tam ingerowa�. My płacimy 
tylko za naprawy i awarie. 
 
Do punktu 22 porz�dku obrad: 
J.Malinowski – dokonał zamkni�cia obrad VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
 
Protokołowała: 
Katarzyna Wi�niewska 
 
Przewodnicz�cy Rady Gminy 
(-) Jarosław Malinowski 
 


